SPIRITS

Biscotti e Vin Santo 45

Traditional Italian biscuits and a glass of sweet vin santo for dipping. Saluté!

Premium Spirit 45 Hennesy VSOP, Glenfiddich, Grappa, Jameson

Liqueurs 45

Amaretto, Baileys, Sambuca, Tia Maria

ORGANIC COFFEE

Our beans are organic, Fairtrade and 100% Arabica from Ethiopia and Mexico. Grown and harvested responsibly by farmers who care about a better, more sustainable world

We can also serve your coffee decaffeinated, let us know

Regular 32

Espresso, Macchiato 32

Double Espresso 36

Cappuccino or Latte 38

TEA

Tea 32

English Breakfast Earl Grey Peppermint

Camomile Jasmine

意大利甜酒配意式餅乾 45 意大利甜酒伴以傳統意大利餅乾。Saluté!

特級烈酒 45

力嬌 45

有機咖啡

我們選用的咖啡豆均是有機、公平貿易及百份百 源自阿拉比卡的埃塞俄比亞及墨西哥。負責培植 及收割的農民都是較注重保持環境的生態及平衡

可選擇低因咖啡,請向您的服務員提出

普通咖啡 32

意大利咖啡、奶泡特濃咖啡 32

意大利特濃咖啡 36

泡沫咖啡或鮮奶咖啡 38

茶

紅茶 32

英式早餐茶 格雷伯爵茶 薄荷茶

甘菊茶 莉花茶

A 10% service charge will be added to the bill.

Please note that there is a corkage / cakeage charge of \$150 per bottle / cake.

Please drop us your thoughts to comments@pizzaexpress.com.hk 加一服務費

本餐廳設有開瓶及切餅服務,開瓶費/ 切餅 ^出 費為一百五十元

歡迎向我們提供意見 comments@pizzaexpress.com.hk

www.pizzaexpress.com.hk







PIZZA PIZZA EXPRESS









Sotto Zero 冰點乳酪



Cheesecake 芝士蛋糕

DOLCETTI

A selection of your favourites, half the size and each served with your choice of coffee. Ideal if you fancy a little something sweet

Chocolate Fudge Cake 48

Tiramisu 48

Cheesecake 48

① Dough Balls with Nutella new 45

Nutella chocolate spread and lots of warm dough balls

(n) Almond Tart 55

Soft almond tart baked with seasonal fruit, served warm with a spoon of mascarpone. Ask your server for today's fruit flavour

Chocolate Fudge Cake 55

Our famous signature dessert served with your choice of XTC vanilla gelato, cream or mascarpone

Tiramisu 60

Espresso coffee, cocoa, rich cream, mascarpone and marsala-sponge fingers

一點甜

選擇你喜愛的甜點,恰好只有一半的份量,配上自選咖啡。小小的份量足以大大地滿足你對甜品的渴求

朱古力蛋糕 48

意式芝士餅 48

芝士蛋糕 48

៣ 杏仁撻 55

時令鮮果配以香軟杏仁餅底,伴以奶油芝士,請向服務 員查詢是日款式

朱古力蛋糕 55

我們著名的甜品,可選配 XTC 雲呢拿雪糕、 忌廉或忌廉芝士

意式芝士餅 60

特濃咖啡、可可粉、香滑忌廉、意大利芝士及以 "marsala" 酒泡浸手指餅

DESSERT SAMPLER new

Please choose three half portions from the following for 68

Chocolate Fudge Cake

Cheesecake

Tiramisu

n Dough Balls with Nutella

甜品拼盤 新口味

請從下列選擇挑選三款迷你甜品,只需68

朱古力蛋糕

芝士蛋糕

意式芝士餅

(n) 焗麵包球配朱古力榛子醬

Cheesecake 60

Baked on a crumbly base served with raspberry coulis and your choice of XTC vanilla gelato, cream or mascarpone

Selato 30

A scoop of our delicious gelato served with a butter biscuit straw. Check our dessert specials for today's flavours

Sotto Zero 49

Clover honey frozen yoghurt with fresh strawberries, a drizzle of fruit coulis and a butter biscuit straw. Sweetly below 200 calories

Affogato 45

The Italian way to eat your ice cream. Madagascan vanilla gelato topped with espresso and served with a butter biscuit straw

Chocolate Glory 65

Two scoops of Madagascan vanilla gelato, bite sized pieces of chocolate fudge cake, drizzled with chocolate sauce

芝士蛋糕 60

焗芝士蛋糕配以山莓果醬,可選配 XTC 雲呢拿雪糕、忌廉或忌廉芝士

意大利雪糕 30

傳統意大利雪糕配以牛油脆筒,口味每天不同

冰點乳酪 49

冰凍紅花蜜糖乳酪及士多啤梨,灑上鮮果果醬,配以牛油脆筒。低於200卡路里甜品之作

意式咖啡雪糕 45

享受正宗意大利的食法,香甜雲呢拿雪糕半溶在濃郁意大利咖啡中,配以牛油脆筒

貴族朱古力蛋糕 65

意大利雲呢拿雪糕配上一口朱古力蛋糕,淋上香濃暖 和的朱古力醬

GELATO

We only use Italian style gelato from the team at XTC Gelato, freshly made with 100% natural ingredients and no additives. It's richer, tastier and utterly...heavenly!

Today's flavours are listed below.

意大利雪糕

我們採用正宗意大利雪糕供應商XTC 每日人手製作、百分百天然成份的正宗意大利雪糕,味道更突出更濃郁,為你帶來更優質的甜品享受!

是日精選意大利雪糕及甜品。

- Leggera items contain less calories than our regular menu items without compromising on taste
- Contains nuts or nut oil. All other dishes do not contain nuts as an ingredient, however there's always a possibility that traces of nuts may be found
- 🧿 輕盈系列不僅低卡路里,味道亦媲美其他菜式
- 這款菜式含果仁或果仁油,其他菜式的材料均不含果仁。然而,任何一款菜式均可能含有少量的果仁